

香港兒童音樂劇團2018暑期課程報名表格

Hong Kong Children's Musical Theatre 2018 Summer Courses - Registration Form

(請於適當方格內 ✓ Please "✓" in the appropriate boxes provided)

香港兒童音樂劇團團員 Current CMT Member (就讀班別 Class : _____) # 團員介紹 (姓名: _____)
(就讀班別 Class : _____)

個人資料 Personal Information :

* 姓名 Name : (中) _____ (English) _____

* 性別 Gender : 男 M 女 F * 出生日期 Date of Birth : _____ (MM/YYYY) 年齡 Age : _____

通訊地址 Correspondence Address : _____

住宅電話 Tel (Home) : _____ 手提電話 (Mobile) : _____

電郵地址 (劇團將主要以電郵聯絡閣下)

Email Address (to be used as main contact method for CMT) : _____

就讀學校 School : _____ 上午校 AM 下午校 PM 全日制 Whole Day

* 家長/監護人姓名 _____ * 與報名者關係 _____
Name of Parent / Guardian : _____ Relationship with Applicant : _____

職業 Occupation : _____ * 聯絡電話 Contact No. : _____

* 家長/監護人簽署 _____ * 填表日期 Date : _____
Parent / Guardian Signature : _____

(*為必填項目 Compulsory Field) (#由本團團員介紹報讀任何課程, 均可享額外\$100折扣優惠。)

我同意接收香港兒童音樂劇團推廣資訊 I agree to receive the promotion and offer materials from Hong Kong Children's Musical Theatre

報讀課程 Courses Registering :

1.	編號 Code		課程名稱 Name		費用 Fee	
2.	編號 Code		課程名稱 Name		費用 Fee	
3.	編號 Code		課程名稱 Name		費用 Fee	
4.	編號 Code		課程名稱 Name		費用 Fee	
					小計 Subtotal	
折扣 Discount	於6月15日前報名, 可享提早報名優惠, 同時報讀兩個或以上課程 / 二人或以上同時報名, 均可獲得折扣! Register on or before 15 June to enjoy the Early Bird Offer. Enroll in 2 or more courses or apply with your friends to obtain the discount!		報讀1個課程全單減\$300 報讀2個課程全單減\$700 報讀3個或以上課程全單減\$1200 \$300 discount for registering 1 course \$700 discount for registering 2 courses \$1200 discount for registering 3 or more courses		折扣額 Discount	
#由本團團員介紹報讀任何課程, 均可享額外\$100折扣優惠。					總計 Total	

本團專用 Official Use Only

繳費方法 Payment Method :

現金 Cash / 支票 Cheque (支票號碼 Cheque Number : _____ 發票銀行 Bank : _____)

收據編號 Receipt # : _____ 收表日期 Form Date : _____ 負責人 Person In-Charge : _____

課程條款及細則 Enrollment Terms and Conditions

有關折扣優惠

1. 提早報名折扣只適用於 2018年6月15日 或以前繳交報名表格及學費之報名申請。
2. 一人(或以上)同時報讀兩個(或以上)/ 二人(或以上)同時報名, 均可使用提早報名折扣。
3. 提早報名折扣僅適用於暑期課程。
4. 本劇團團員如報讀任何暑期課程, 即可享有團員介紹優惠。
5. 非本劇團團員如欲使用團員介紹優惠, 必須於報名時列明介紹人之全名及班別。

申請程序

1. 報名方法:

郵寄報名: 填妥(或於www.cmt.org.hk下載之)報名表格, 連同學費支票寄回本劇團。支票抬頭為「香港兒童音樂劇團有限公司」。

親身報名: 親臨本劇團天后總團繳交報名表格及學費。(恕不接受信用卡、易辦事, 學員可以現金或支票繳付學費。)

網上報名: 於www.cmt.org.hk填妥網上報名表, 並以郵寄方式或親臨本劇團繳付學費。

2. 所有課程將以先到先得方式收生, 並以本劇團成功收取報名表格及費用的時間為準。
3. 本劇團將以電郵形式向申請人發出「入學確認通知」。若於上課前一星期仍未收到通知, 請致電2566 6677查詢。
4. 若因課程取消、額滿或收生不足而未能成功報讀課程, 本劇團將於課程開課前1至2星期通知有關申請人, 並會安排退回學費。

條款及細則

1. 學員如因病假或事假缺席課堂, 將不獲退款或補課。
2. 一切已繳費用, 概不退還。在任何情況下, 學費及學額不得轉讓他人。
3. 本劇團有權於課堂期間進行攝影或錄影, 以作宣傳用途。相片及錄像版權將歸本劇團所有。
4. 惡劣天氣安排:
如上課前兩小時內天文台懸掛三號颱風訊號或紅色暴雨警告, 課程將繼續進行, 家長可考慮實際情況自行決定是否讓子女上課。
如上課前兩小時內天文台懸掛八號或以上颱風訊號或預警、或黑色暴雨警告, 課堂將會取消並不作退款或補課。
5. 香港兒童音樂劇團保留隨時更改本條款及細則之權利而毋須事前通知。

About Discounts

1. Early Birds Discounts are valid only for application upon submitting the application form and course fee on or before 15 June 2018.
2. Early Birds Discounts can be applied when 1 (or more) person enrolling 2 (or more courses) at the same time, or 2 (or more) persons applying courses simultaneously.
3. Early Birds Discounts are valid for Summer Courses only.
4. Current members can enjoy the Referral Bonus when enrolling in any summer course.
5. Non-member who applies with the Referral Bonus must provide Full Name and Class of the Referral.

Application Procedures

1. Application Submission:

By Post: Fill in the application form (available at www.cmt.org.hk), and send back to HKCMT with a cheque made payable to "The Hong Kong Children's Musical Theatre Limited".

In Person: Visit and register at Tin Hau Centre. (Payment can be made by cash or by cheque, but NOT credit card or EPS.)

Online Registration: Register at www.cmt.org.hk and pay course fee by the payment methods mentioned above.

2. Places are available on first-come-first-serve basis while class vacancies last, with priority based on the date of receiving both the application form and the course fee payment.
3. HKCMT shall send the "Enrollment Confirmation Notice" to successful applicants through email. If you do not receive such notice 1 week before the starting date of the course, please call 2566 6677 for enquiry.
4. If the application is rejected due to course cancellation, full or insufficient enrollment, HKCMT shall inform applicants in 1 to 2 weeks prior to the starting date of the course and arrange refund.

Terms and Conditions

1. No make-up class or refund will be arranged for students missing classes due to sickness or personal reasons.
2. Fees paid are not refundable. Course fees and places are non-transferrable in any circumstances.
3. HKCMT may arrange photo-taking or video recording during lessons for promotional purposes. The Copyright of such photos and videos will be owned by HKCMT.
4. Bad Weather Arrangement:
If a Signal No. 3 or Red Rainstorm Warning is hoisted, the lessons will continue as usual. Parents may decide whether to attend the classes according to the actual situation.
If a Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Warning is hoisted or announcement is made by the Hong Kong Observatory that a Signal No. 8 or above is likely to be hoisted within the next two hours before the start of the lesson, the lesson will be cancelled and no refunds or make-up classes will be arranged.
5. HKCMT reserves the right to change the terms and conditions at any time without prior notice.